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Z á p i s n i c a   
zo  zasadnutia  obecného zastupiteľstva Krásnohorské Podhradie zo dňa 14.11.2024 

 

 

K bodu 1. Otvorenie 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Štefan Kún ktorý 

konštatoval, že prítomných je osem poslancov obecného zastupiteľstva Juraj Bernáth, Daniel 

Freivolt, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela Jobbáďová, Peter Jurini, Beata Paliderová, Katarína 

Prékopová a  Mgr. Tibor Tóth), neprítomný je Ľudovít Gunár a konštatoval, že obecné 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Na zasadnutí obecného zastupiteľstva bola prítomná aj 

hlavná kontrolórka obce JUDr. Katarína Balážová. 

  

 Následne starosta obce Štefan Kún oboznámil  prítomných poslancov s nasledovným 

návrhom programu zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

1. Otvorenie   

2. Určenie overovateľov  + voľba návrhovej komisie 

3. Správa z kontroly poistných zmlúv uzavretých za účelom poistenia hnuteľného 

a nehnuteľného majetku obce 

4. Úprava rozpočtu obce  

5. Projekt detské ihrisko 

6. Zdravotné stredisko – rekonštrukcia priestorov – informácia  

7. Návrh na doplnenie členov komisie školstva s sociálnych vecí   

8. Interpelácia poslancov  

9. Záver 

 

Po prednesení návrhu programu zasadnutia obecného zastupiteľstva starosta obce Štefan 

Kún vyzval poslancov obecného zastupiteľstva o predloženie doplňujúcich návrhov 

a pripomienok a otvoril diskusiu k tomuto bodu. 

 

Do diskusie sa zapojila poslankyňa Katarína Prékopová s otázkami, či bude vypracovaný 

harmonogram zasadnutí obecného zastupiteľstva a kedy bude predložená Správa z kontroly 

plnenia uznesení. 

 

Nakoľko žiaden z poslancov nemal ďalšie návrhy a pripomienky k tomuto bodu, starosta 

obce Štefan Kún ukončil diskusiu a predniesol návrh na prijatie uznesenia č. 52/2024 a dal 

hlasovať o: 

 

Uznesenie č. 52/2024 

Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje program zasadnutia OZ na deň  14.11.2024 so začiatkom o 

17,00 hod.  nasledovne: 

1. Otvorenie   

2. Určenie overovateľov  + voľba návrhovej komisie 

3. Správa z kontroly poistných zmlúv uzavretých za účelom poistenia hnuteľného 

a nehnuteľného majetku obce 

4. Úprava rozpočtu obce  

5. Projekt detské ihrisko 
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6. Zdravotné stredisko – rekonštrukcia priestorov – informácia  

7. Návrh na doplnenie členov komisie školstva s sociálnych vecí   

8. Interpelácia poslancov  

9. Záver 

 

Hlasovanie: 

Za: 

8 

Juraj Bernáth, Daniel Freivolt, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela 

Jobbáďová, Peter Jurini, Beata Paliderová, Katarína Prékopová a  

Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na 

hlasovaní: 
0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

  

K bodu 2. Určenie overovateľov  + voľba návrhovej komisie  

 

 Starosta obce Štefan Kún k tomuto bodu uviedol, že za overovateľov určuje Beatu 

Paliderovú a Daniela Freivolta. Do návrhovej komisie odporúča Bc. Gabrielu Jobbáďovú, 

Katarínu Prékopovú a Petra Juriniho. Za predsedu návrhovej komisie odporúča zvoliť Bc. 

Gabrielu Jobbáďovú. 

 

 Následne starosta obce Štefan Kún vyzval poslancov obecného zastupiteľstva o 

predloženie doplňujúcich návrhov a pripomienok a otvoril diskusiu k tomuto bodu. 

 

Nakoľko žiaden z poslancov nemal návrhy a pripomienky k tomuto bodu, starosta obce 

Štefan Kún ukončil diskusiu a predniesol návrh na prijatie uznesenia č. 53/2024 a dal hlasovať 

o: 

 

Uznesenie č. 53/2024 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrhovú komisiu v zložení Bc. Gabriela Jobbáďová, Katarína 

Prékopová a Peter Jurini a berie na vedomie určených overovateľov Beatu Paliderovú a Daniela 

Freivolta. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 

8 

Juraj Bernáth, Daniel Freivolt, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela 

Jobbáďová, Peter Jurini, Beata Paliderová, Katarína Prékopová a  

Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na 

hlasovaní: 
0 

 

Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 3. Správa z kontroly poistných zmlúv uzavretých za účelom poistenia hnuteľného 

a nehnuteľného majetku obce 

 

 Starosta obce Štefan Kún požiadal hlavnú kontrolórku obce JUDr. Katarínu Balážovú 

o prednesenie Správy z kontroly poistných zmlúv uzavretých za účelom poistenia hnuteľného 

a nehnuteľného majetku obce. Po prednesení predmetnej správy starosta obce Štefan Kún 

vyzval poslancov obecného zastupiteľstva o predloženie doplňujúcich návrhov a pripomienok 

a otvoril diskusiu k tomuto bodu. 

 

 Do diskusie sa zapojili poslanci obecného zastupiteľstva Mgr. Tibor Tóth, Katarína 

Prékopová a Daniel Freivolt. 

 

Nakoľko žiaden z poslancov nemal ďalšie návrhy a pripomienky k tomuto bodu, starosta 

obce Štefan Kún ukončil diskusiu a predniesol návrh na prijatie uznesenia č. 54/2024 a dal 

hlasovať o: 

 
 

Uznesenie č. 54/2024 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu z kontroly poistných zmlúv uzavretých 

za účelom poistenia hnuteľného a nehnuteľného majetku obce. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

8 

Juraj Bernáth, Daniel Freivolt, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela 

Jobbáďová, Peter Jurini, Beata Paliderová, Katarína Prékopová a  

Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na 

hlasovaní: 
0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

K bodu 4. Úprava rozpočtu obce 

 

 Starosta obce Štefan Kún k tomuto bodu uviedol, že návrh rozpočtu na roky 2024 – 

2026 bol zostavený v zmysle zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

Tento zákon bol novelizovaný zákonom č. 85/2024 Z. z.. Novela zákona nadobudla účinnosť 

1. mája 2024. V zmysle § 21j zákona č. 583/2004 obec a vyšší územný celok nie sú povinné vo 

vzťahu k použitiu prostriedkov rezervného fondu na úhradu výdavkov uplatňovať ustanovenia 

§ 10 ods. 7 a 9 zákona č. 583/2004 Z. z. do 31. decembra 2024. V tomto období obec a vyšší 

územný celok nie sú povinné uplatňovať vo vzťahu k použitiu prostriedkov rezervného fondu 

a zabezpečeniu vyrovnanosti bežného rozpočtu ani ustanovenia § 12 ods. 3 a § 14 ods. 3. To 

znamená, že rezervný fond, ktorý bol schválený dňa 27.06.2024 uznesením č. 27/2024,  v sume 

53 133,98 EUR ( sú to finančné prostriedky, ktoré sa nachádzali k 31.12.2023 na účte obce) 

tieto fin. prostriedky sa môžu použiť na bežné výdavky, ktoré je nutné vysporiadať v rozpočte 

za rok 2024. K 30.09.2024 príjem za podielové dane je 881 089,02 EUR  z predpokladaných  1 

197 990,00 EUR na rok 2024. Dôvodová správa bola súčasťou materiálov pre poslancov 

a otvoril diskusiu k tomuto bodu rokovania.  
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 Do diskusie sa zapojili poslanci Ondrej Hatvanský, Mgr. Tibor Tóth, Peter Jurini, Juraj 

Bernáth a Katarína Prékopová. 

 

 Po ukončení diskusie k tomuto bodu rokovania starosta obce Štefan Kún predniesol 

návrh na prijatie uznesenia č. 55/2024 a dal hlasovať o: 

 

Uznesenie č. 55/2024 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje   

a) použite rezervného fondu na bežné výdavky vo výške 38 773,00 EUR  v zmysle 

ustanovenia § 21j zákona č.583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o 

zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov.  

 

b) použite rezervného fondu na kapitálové výdavky vo výške 14 990,00 EUR na úhradu  

záväzkov kapitálového rozpočtu – Asfaltové úpravy MK-  Cesta na cintorín + parkovisko pri 

cintoríne, Ul. Mierová    

 

Čerpanie z rezervného fondu: 

7 080,00 EUR  Zberný dvor – PD -rekonštrukcia a dobudovanie 

3 600,00 EUR  Denný stacionár- Vypracovanie žiadosti o NFP 

3 600,00 EUR             Zberný dvor – Spracovanie žiadosti o dotáciu- Rek. a dobudovanie 

4 280,00 EUR            Navýšenie originálnych kompetencií na odchodné  ( 3 zamestnanci) 

5 940,00 EUR            Zdravotné stredisko - Oprava a údržba- (výmena radiátorov , umývadlo,   

                                   Sifón, vodoinštalačný materiál, prietokový ohrievač, práca) 

4 000,00 EUR            Zdravotné stredisko- bezbarierový vstup, oceľová konštrukcia rampy 

3 643,00 EUR            Zdravotné stredisko – betonovanie, dlažba  

 

6 000,00 EUR   Denný stacionár – VO  ( SQM)                                      

19 352,00 EUR           Asfaltové úpravy MK-  Cesta na cintorín + parkovisko pri cintoríne, Ul. 

Mierová (MBM Group)   

19 350,65 EUR                          rozp.      19 351,00  

 -4 360,44 EUR  ( z úveru)                       - 4 361,00  

14 990,21 EUR                                          14 990,00 

 

53 134,00 EUR   Celkom 

 

c) zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 5/2024 v zmysle ustanovenia § 14 ods. 2 

zákona č.583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov podľa predloženého návrhu: 

1 080,00 EUR Zberný dvor – Spracovanie žiadosti o dotáciu- Obstaranie veľkoobjemového 

kontajneru 

   300,00 EUR            Zberný dvor – Verejné obstarávanie  na PD– Rozvoj odpadového hosp.        

 

d) čerpanie z úveru  podľa predloženého návrhu : 

4 360,44 EUR  MK-  Cesta na cintorín + parkovisko pri cintoríne, Ul. Mierová (MBM  

                                  Group)  časť 

 

 

 

 

 

 



5 

Hlasovanie: 

Za: 
5 

Daniel Freivolt, Bc. Gabriela Jobbáďová, Peter Jurini, Beata 

Paliderová a  Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 3 Juraj Bernáth, Ondrej Hatvanský a Katarína Prékopová 

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na 

hlasovaní: 
0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

Poznámka: 

 Po tomto hlasovaní starosta obce Štefan Kún vyhlásil prestávku v rokovaní, ktorá trvala 

od 18:35 do 18:43 hod. 

 

 

K bodu 5. Projekt detské ihrisko 

 

 Starosta obce Štefan Kún v úvode k tomuto bodu uviedol, že projekt by sa mal 

realizovať v prípade schválenia dotácie v roku 2025. Žiadosti o dotáciu sa podávajú najneskôr 

do 31.12.2024.  Jedná sa o projekt, ktorý by sa v prípade schválenia žiadosti o poskytnutie 

dotácie z dotačného programu Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny SR na podporu 

plnenia funkcie rodiny – detské inkluzívne ihriská. Projekt by bol realizovaný vedľa areálu pri 

futbalovom ihrisku. Maximálna výška poskytnutej dotácie je 50.000,00 eur.  K projektu je 

potrebné vypracovať projektovú dokumentáciu, čo  je však oprávnený výdavok.  Pri týchto 

projektoch je potrebné preukázať min. 10 % spoluúčasti z vlastných zdrojov, čiže v prípade 

poskytnutia v jej maximálnej výške to činí 5.000,00 eur a následne otvoril diskusiu k tomuto 

bodu rokovania. 

 Do diskusie sa zapojili poslanci obecného zastupiteľstva Mgr. Tibor Tóth, Ondrej 

Hatvanský a Katarína Prékopová. 

 Po ukončení diskusie k tomuto bodu rokovania starosta obce Štefan Kún predniesol 

návrh na prijatie uznesenia č. 56/2024 a dal hlasovať o: 

 

Uznesenie č. 56/2024 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje, aby sa obec uchádzala o finančné prostriedky v rámci 

dotačného programu  pre rok 2025 na podporu plnenia funkcie rodiny – detské inkluzívne 

ihriská, ktoré zverejnilo Ministerstva práce, sociálnych vecí a rodiny Slovenskej republiky  a  

schvaľuje vypracovanie jednoduchej projektovej dokumentácie s rozpočtom pre projekt. 

Zároveň obecné zastupiteľstvo súhlasí so spoluúčasťou z vlastných zdrojov vo výške 10 % z 

celkového rozpočtu aktivity, čo bude zahrnuté do rozpočtu obce na rok 2025. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

8 

Juraj Bernáth, Daniel Freivolt, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela 

Jobbáďová, Peter Jurini, Beata Paliderová, Katarína Prékopová a  

Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na 

hlasovaní: 
0 

 

Uznesenie bolo schválené. 
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K bodu 6. Zdravotné stredisko – rekonštrukcia priestorov – informácia 

 

 Starosta obce Štefan Kún v úvode k tomuto bodu uviedol, že na základe uznesenia OZ  

č. 47/2024 zo dňa 7.10.2024, týmto predkladá rozpočet  nákladov pri rekonštrukcii budovy 

zdravotného strediska nasledovne: 

⁕ oceľová konštrukcia rampy a schodiska  3 840,24€ 

⁕ výmena radiátorov v budove (komplet aj v pediatrickej ambulancii + toalety) + 

umývadlo, sifón, vodoinštalačný materiál, prietokový ohrievač 5 950,00€ 

⁕ stavebný materiál + podlahy(dlažba, gumolit) 5.000,00€ 

Zatiaľ sa jedná o náklady vo výške  14.780,24€ a otvoril diskusiu k tomuto bodu rokovania. 

 

 Nakoľko žiaden z poslancov nemal návrhy a pripomienky k tomuto bodu, starosta obce 

Štefan Kún ukončil diskusiu a predniesol návrh na prijatie uznesenia č. 57/2024 a dal hlasovať 

o: 

 

Uznesenie č. 57/2024 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu ohľadne nutných nákladov potrebných na 

rekonštrukciu budovy zdravotného strediska a  znovuuvedenie ambulancie všeobecného lekára  

do chodu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 

8 

Juraj Bernáth, Daniel Freivolt, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela 

Jobbáďová, Peter Jurini, Beata Paliderová, Katarína Prékopová a  

Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na 

hlasovaní: 
0 

 

Uznesenie bolo schválené. 

 

 

 

K bodu 7. Návrh na doplnenie členov komisie školstva s sociálnych vecí 

 

 Starosta obce Štefan Kún v úvode uviedol, že tento návrh predložila predsedníčka 

komisie školstva s sociálnych vecí Beata Paliderová, ktorá navrhla doplnenie komisie o dvoch 

nových členov Mgr. Oľgu Szarkovú – novú riaditeľku Základnej školy s materskou školou a  

Mgr. Ing. Slávku Mlynár, ktorá je sociálnym pedagógom pri ZŠ Pokroková, 199 Krásnohorské 

Podhradie a otvoril diskusiu k tomuto bodu rokovania. 

 

 Do diskusie sa zapojili poslanci obecného zastupiteľstva Beata Paliderová a Mgr. Tibor 

Tóth. 

 

 Nakoľko žiaden z poslancov nemal návrhy a pripomienky k tomuto bodu, starosta obce 

Štefan Kún ukončil diskusiu a predniesol návrh na prijatie uznesenia č. 58/2024 a dal hlasovať 

o: 
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Uznesenie č. 58/2024 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje doplnenie členov komisie školstva a sociálnych vecí  o p. 

Mgr. Oľgu Szarkovú a Mgr. Ing. Slávku Mlynár. 

Hlasovanie: 

Za: 

8 

Juraj Bernáth, Daniel Freivolt, Ondrej Hatvanský, Bc. Gabriela 

Jobbáďová, Peter Jurini, Beata Paliderová, Katarína Prékopová a  

Mgr. Tibor Tóth 

Proti: 0  

Zdržali sa: 0  

Nehlasovali: 0  

Neprítomní na 

hlasovaní: 
0 

 

Uznesenie nebolo schválené. 

 

 

K bodu 8. Interpelácia poslancov 

 

 Starosta obce Štefan Kún v úvode informoval o problémoch pri realizácii projektu 

Cyklotrasa, ktorý spočíva v tom, že niektorý vlastníci pozemkov pod plánovanou cyklotracou 

nechcú uzatvoriť zmluvu o nájme. Obci bol doručený od Správy ciest KSK zoznam vlastníkov, 

ktorí vyjadrili nesúhlas s nájomnou zmluvou. Touto cestou požiadal o pomoc poslancov 

obecného zastupiteľstva a uviedol, že má k dispozícii tento zoznam k nahliadnutiu. 

Ďalej informoval o stretnutí s generálnym riaditeľom SNM a o priebehu rekonštrukcie 

hradu. 

Následne informoval o stave ČOV a uviedol, že sú nevyhnutné investície v súvislosti 

s rozšírením ČOV a informoval o stave kolaudácie vodojemu. Následne odovzdal poslancom 

obecného zastupiteľstva príkaz na vykonanie inventarizácie a požiadal poslancov o prednesenie 

ich interpelácií. 

 

 So svojimi interpeláciami vystúpili poslanci Mgr. Tibor Tóth, Katarína Prékopová 

a Beata Paliderová. 

 

 Po ich vystúpení starosta obce Štefan Kún uzavrel diskusiu k tomuto bodu. 

 

K bodu 9. Záver 

 

 

Starosta obce sa po prerokovaní všetkých bodov programu, poďakoval prítomným za 

účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva, ktoré následne ukončil. 

 

 

 

                                                                                 Štefan Kún 

                                       starosta obce 

 

 

 

Trvanie rokovania Obecného zastupiteľstva od 17:07 do 19:23 hod. 
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Overovatelia : 

 

Beata Paliderová 

 

 

Daniel Freivolt 

  

 

 

 

Zapisovateľ: 

 

Mgr. Peter Szarka 

 

 


